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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Justitie en Veiligheid over 
het bericht «OM neemt minder in beslag van crimineel» (ingezonden 8 februari 
2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «OM neemt minder in beslag van crimineel»?1 

Vraag 2
Kloppen de in het artikel genoemde bedragen? Zo ja, is sprake van een 
jaarlijkse daling van het van criminelen afgepakte vermogen en wat is/zijn 
hiervan de oorzaak/oorzaken? Zo nee, wat zijn dan de juiste bedragen? 

Vraag 3
Wat gaat doen om er voor te zorgen dat het in de begroting van 2018 
genoemde bedrag van 115,6 mln. euro aan via de strafrechtelijke weg 
afgepakte vermogen wordt gehaald? 

Vraag 4
Bent u bereid de Kamer aan het begin van het derde kwartaal van 2018 te 
berichten als het er naar uitziet dat het bedrag van 115,6 mln. euro niet wordt 
gehaald, inclusief de maatregelen die dan genomen zullen worden, dan wel 
ten koste van welke begrotingspost in 2019 of 2020 dat zal komen?
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